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………. SLOVO STAROSTKY 

Milí spoluobčané, 

dovolte mi v prvé řadě Vám všem i nově zvoleným členům zastupitelstva poděkovat za důvěru, kterou 

jste mi dali zvolením do funkce starostky pro toto volební období.Velice si Vaší důvěry vážím a ráda 

bych Vám dnes o sobě něco málo napsala, abyste měli alespoň malou představu o tom, kdo jsem. 

Narodila jsem se roku 1983, dětství jsem prožila v Litoměřicích a poté v Roudnici nad Labem, kde jsem 

nastoupila na víceleté gymnázium. Po maturitě jsem rok studovala anglický jazyk v Praze a tam jsem  

se zároveň věnovala praxi v oblasti komunikace a mezilidských vztahů. V roce 2003 jsem začala 

studovat Policejní akademii ČR, kterou jsem ukončila získáním magisterského titulu. Po ukončení 

vysokoškolského studia jsem v roce 2008 nastoupila k Policii České republiky na pracovní pozici 

komisařka, kde jsem se věnovala vyšetřování trestné činnosti obecné kriminality. Zde jsem působila  

po celou dobu do současnosti, vyjma doby mateřské dovolené. 

Do Bechlína jsem se přistěhovala v roce 2008, jelikož život v menší obci se mi zamlouvá více než život 

ve městě. Jsem lidumil, ale také moc ráda pobývám v přírodě. Svůj volný čas většinou věnuji  

své rodině, hlavně dětem, synovi Štěpánovi a dceři Stelle. V létě rádi jezdíme na kole a kempujeme  

a v zimě se zase věnujeme všem radovánkám, které nabízí zima. Syn i dcera navštěvují místní školu  

a školku a jsou zapojeni do místních kroužků a sportovních aktivit.  

Právě na mateřské dovolené jsem si začala více všímat chodu obce a vnímala prostor pro možnou 

změnu. A tak jsem se rozhodla neplýtvat zbytečně řečmi, kdo by co měl či neměl konat a rovnou 

zkusila využít letošní komunální volby k realizaci změn. Nyní po kratičké době ve funkci víc než kdy 

dřív zastávám názor, že posuzovat druhého bez jeho zkušeností je čiré bláznovství. Teprve až po tom, 

co si obujeme boty druhého a kráčíme jeho cestou, můžeme jeho jednání (po)soudit. A tak jsem si obula 

boty bývalého pana starosty Alexandera Suchého, který se o obec staral celkem 24 let a budu s nimi 

kráčet dál s vědomím toho, že některé mé kroky se Vám budou zdát populární a jiné nikoliv,  

ale tak to prostě bylo, je a bude. Každý jsme z jiného těsta a jiného názoru, ale vzájemnou a otevřenou 

komunikací se budu snažit o Vaši spokojenost. Společně s nově zvoleným zastupitelstvem, zaměstnanci 

obce a s Vámi, občany našich obcí, se budeme snažit povznést společný život a prostředí na vyšší 

úroveň. 

Do funkce starostky vstupuji s pocitem pokory před dědictvím našich předků a mých předchůdců, 

s pocitem odpovědnosti za další rozvoj obce při dodržení slibu bezdlužnosti, dále s pocitem vzájemné 

úcty a nutnosti kontinuity v práci. Je toho před námi mnoho, ale pevně věřím, že trpělivou  

a konstruktivní diskusí a osobním přičiněním celého zastupitelstva můžeme dosáhnout toho, aby naše 

obce byly lepším a lepším místem pro život nás všech, a to nejen nyní, ale také v budoucnosti kvůli 

našim dětem. Současnost nás musí hnát kupředu. 

Jak řekl Jan Werich „Život je možné prožívat jen směrem vpřed a chápat jen směrem vzad“.  

A tak Vám všem přeji, až se jednou ohlédnete zpět, abyste s úsměvem na tváři mohli říct, že volba 

Pavlíny Červenkové do funkce starostky byla dobrým rozhodnutím. 

Přeji Vám klidné prožití nastávajícího adventu. 

Mgr. Pavlína Červenková, starostka obce 

 

 

 



INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU ……….  
 

Zprávy ze zasedání zastupitelstva obce 
V pátek 21. října od 18 hodin se v Kulturním domě v Bechlíně konalo ustavující zasedání nově 

zvoleného zastupitelstva obce. Přítomno bylo deset zastupitelů. 

Složení slibu členy zastupitelstva – v úvodu zasedání všichni přítomní zastupitelé složili slib a tím  

se ujali svého mandátu. 

Volba starosty a místostarosty – zastupitelé schválili zvolení jednoho místostarosty a dále,  

že pro výkon funkce starosty obce bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn. Starostou obce byla 

zvolena paní Mgr. Pavlína Červenková. Místostarostou obce byl zvolen pan Václav Bartoň. 

Zřízení finančního a kontrolního výboru – zastupitelstvo obce zřídilo finanční a kontrolní výbor  

a stanovilo, že oba výbory budou tříčlenné. Předsedou finančního výboru byla zvolena paní Mgr. Hana 

Berounská. Členy finančního výboru byly zvoleny paní Jana Jonáková a paní Hana Bartoňová. 

Předsedou kontrolního výboru byla zvolena paní Marika Štieberová. Členy kontrolního výboru byly 

zvoleny paní Gabriela Hubená a paní Eva Soušková. 

Odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva – zastupitelstvo schválilo poskytování 

měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva obce a stanovilo jejich výši dle příslušného 

nařízení vlády.  

Diskuse – v diskusi členové minulého zastupitelstva obce poděkovali bývalému starostovi  

a místostarostovi, bývalým zastupitelům a pracovníkům obce za práci v předešlých volebních 

obdobích a novému zastupitelstvu a nově zvolené starostce popřáli hodně úspěchů. 
 

Ve středu 9. listopadu od 18 hodin se v Kulturním domě v Bechlíně konalo veřejné zasedání 

zastupitelstva obce. Přítomno bylo všech jedenáct zastupitelů. 

Složení slibu člena zastupitelstva – člen zastupitelstva, který nebyl přítomen na ustavujícím zasedání, 

složil slib a tím se ujal svého mandátu. 

Hospodaření obce – zastupitelé vzali na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2022 a schválili rozpočtové 

opatření č. 9/2022. Jedná se o navýšení daňové výtěžnosti, tyto prostředky budou využity na posílení 

rozpočtu včetně vytvoření rezervy na příští rok. Dále byla schválena Zpráva o hospodaření obce  

za období 1-9/2022. 

Směrnice k rozpočtovému hospodaření – zastupitelstvo schválilo novou Směrnici k rozpočtovému 

hospodaření. Jedná se o změnu v kompetenci starosty k provádění jednotlivých rozpočtových opatření, 

a to nově do výše 200 tisíc Kč. 

Inventarizace majetku – zastupitelé dále schválili Harmonogram inventarizace pro rok 2022.  

Smlouva o zřízení věcného břemene – jednohlasně bylo schváleno uzavření smlouvy o zřízení 

věcného břemene týkající se přípojky NN v Předoníně. 

Žádost o prodej pozemku – na žádost občana byl schválen záměr prodeje pozemku v Předoníně. 

Souhlas s investiční akcí ZŠ a MŠ – zastupitelstvo dále udělilo souhlas s provedením investiční akce 

v rámci projektu IROP. Jedná se o posílení rychlosti internetu kvůli propojení obou částí školy, stávající 

zařízení na budově školy není dostačující. 

Jmenování zástupců do školské rady – zastupitelstvo obce jmenovalo zastupitelky obce paní Gabrielu 

Hubenou a paní Janu Krobotovou zástupci zřizovatele (obce) do školské rady ZŠ a MŠ Bechlín  

na funkční období 2022-2025. 

Diskuse – starostka dala zastupitelstvu obce na vědomí, že zřídila kulturní komisi obce a její 

předsedkyní jmenovala paní Janu Krobotovou. Dále proběhla diskuse o dopravním značení v obci. 

Celé znění zápisu je k dispozici na www.bechlin.cz a včetně příloh v kanceláři obecního úřadu. 
 

Kateřina Fuksová 

 

Oficiální facebookové stránky Obce Bechlín 
V rámci rozšíření informovanosti obyvatel o chodu obce jsme zřídili oficiální facebookové stránky obce. 

Najdete nás na: Obec Bechlín – oficiální stránka. Stránka bude pouze informativního charakteru. 
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………. INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU   

 

MUDr. Tylová oznamuje 
MUDr. Tylová oznamuje, že v pátek 23. prosince 2022 neordinuje. 
 

 

Změna termínu svozu komunálního odpadu 
Dnem 5. října 2022 (40. týden) začal zimní svoz komunálního odpadu, t.j. svoz 1 x týdně. 

svozový den – STŘEDA 
 

 

Prodej lístků na svoz komunálního odpadu v Předoníně 
Od 7. listopadu 2022 se lístky na svoz komunálního odpadu v Předoníně prodávají u paní Balounové, 

Předonín č.p. 120, a to v pondělí a v úterý od 16:00 do 18:00 hodin. 
 

 

Platnost lístků na svoz komunálního odpadu 
Podnik technických služeb Lovosice oznamuje, že lístky na svoz komunálního odpadu pro rok 2022 

budou platné do 25. ledna 2023. Nepoužité lístky si můžete vyměnit v kanceláři Obecního úřadu 

Bechlín, a to nejpozději ve středu 25. ledna 2023. 
 

 

Svoz bioodpadu 
Svoz bioodpadu probíhá každé pondělí. Odpad připravte v nádobách nebo pytlích před Vaší 

nemovitostí. Poslední svoz – pondělí 5. prosince 2022. 
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ŠKOLA A ŠKOLKA ..........  
 

Novinky ze ZŠ a MŠ Bechlín 
Vážení čtenáři Bechlínských listů, rádi bychom Vás seznámili s děním v našich mateřských školách  

a základní škole v měsíci listopadu. 

Letos jsme opět zorganizovali Drakiádu na hřišti v Bechlíně společně se všemi dětmi naší organizace. 

Kromě pouštění draků a opékání vuřtů předvedli záchranáři dětem poskytnutí první pomoci. 

V MŠ Předonín se děti učí pomáhat druhým, soucítit s nimi, 

spolupracovat, ale i odpouštět a chápat pocit viny. K lepšímu 

pochopení této problematiky jim pomáhá pohádka Míček Fíček,  

ve které se řeší stejná problematika. Během plnění úkolů děti 

procvičovaly jemnou motoriku při namotávání dračích ocásků  

na tužku nebo lepení dráčka ze sušeného javorového listu. Učily  

se pojmenovat některé geometrické tvary jako mašle na dračím 

ocase, počítaly je, řadily dle velikosti, používaly řadové číslovky. 

Při hře Co měl drak k obědu? děti pojmenovávaly předměty  

na obrázku, rytmizovaly slova, vymýšlely slovo od počáteční hlásky a rýmy. Také jsme se učili říkanku 

s pohybem Drak a hráli pohybovou hru Na barevné dráčky. Nejvíce děti bavila dramatizace pohádky 

Míček Fíček s převleky zlého draka Mraka, ptáčka Jarabáčka, psíčka Pantoflíčka. 

V mateřské školce v Bechlíně v závěru měsíce října proběhla halloweenská párty s tvořením. Dále jsme 

si připomněli den zesnulých, kterým jsme společně zapálili svíčku. Při procházkách do přírody jsme 

pozorovali stromy, keře a jejich proměny na podzim.  

U některých stromů jsme se učili poznávat plody, které jsme 

třídili a počítali. Také nás navštívila paní fotografka, která nám 

pořídila krásné vánoční fotografie. Připomněli jsme  

si svátek svatého Martina. Jeho bílému koni jsme vyrobili 

podkovy a pro sebe jsme si vytvářeli svatomartinské husy. 

Předškolákům započala výuka plavání v roudnickém bazénu.  

Pomalu se začínáme připravovat na advent. Společný výlet  

do divadla Most se dětem moc líbil. 

Ani v základní škole s kulturou nezahálíme. V listopadu se naši prvňáčci společně s dětmi ze školek 

vydali na výlet do divadla v Mostě, kde zhlédli představení Dobrodružství tučňáků. Následně 

proběhlo v ZŠ mnoho preventivních programů – HOP – Hravě o prevenci, Putování za zdravím  

a Abeceda peněz. V druhé části měsíce jsme zahájili kurzy plavání, kterých se účastní téměř všichni 

žáci základní školy. Znovu nás také navštívil pan Hudeček se svými fyzikálními a chemickými pokusy. 

Jeho experimenty jsme si vyzkoušeli již minulý rok a měly u dětí veliký úspěch. V letošním roce si děti 

mohly, pod vedením pana Hudečka, vytvořit svou vlastní malou „bombu“. Ani školní družina 

nezahálela. Vychovatelky a asistentky si připravily pro děti 

z družiny velký halloweenský maškarní ples. Krásné masky, 

ve kterých děti ples absolvovaly, byly zlatým hřebem celé akce. 

V průběhu celého měsíce probíhaly přípravy na advent. Žáci 

připravovali v rámci pracovní výchovy různé přírodní 

dekorace a tvořili z keramické hlíny. Pod vedením paní 

učitelky Hany Stratinské se připravovali na vánoční 

vystoupení sboru a na představení živého betlému  

ku příležitosti rozsvícení vánočního stromečku. V závěru 

měsíce ve škole proběhl vánoční ateliér a následný prodejní 

jarmark. 

Čtenářům Bechlínských listů přejeme krásný adventní čas plný pohody a zdraví. 
 

Mgr. Sandra Černá, zástupkyně ředitele ZŠ a MŠ Bechlín 
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………. VAŠE PŘÍSPĚVKY 
 

Proč pomáháme Ukrajině? 
 

Protože se od února statečně brání do té doby nepředstavitelné agresi. Protože každodenně odolává neskutečným 

teroristickým útokům na civilní a kritickou infrastrukturu. Protože ukrajinští vojáci statečně brání svůj domov  

a vědí, že není kam ustoupit. Umírají, aby jejich děti mohly žít ve svobodné zemi. Pomáháme Ukrajině s celým 

demokratickým světem, protože je to naše morální povinnost. A velká část společnosti to chápe. 

Na útok na Ukrajinu se Putin dlouhodobě připravoval naší energetickou závislostí i dezinformacemi  

na sociálních sítích. Evropa hrubě podcenila jeho imperialistické sklony, které se ozývaly v jeho projevech,  

i když se objevovaly četné varovné hlasy, včetně BIS. Avšak Putin zase podcenil odhodlání Ukrajiny  

a solidaritu demokratického světa. 

Šílená ruská propaganda způsobila, že se ruské vedení ocitlo absolutně mimo realitu, zamrzlo v čase. Nerozumí 

současnému civilizovanému světu, nechápe jeho hodnoty, neuznává mezinárodní právo, smlouvy a zákony. 

Současný svět zase nechápe zvěrstva, kterých se dopouští ruská armáda na zajatcích a civilistech. Celý pokrokový 

svět ve vztahu k Putinovi vystřízlivěl a musel přehodnotit své naděje na vývoj ruské společnosti a možnosti 

ekonomické spolupráce. 

Po devadesáti letech je Ukrajina opět trestána za svou touhu po svobodě. V letech 1932-1933 za ní zaplatila  

3,3 mil životů při Stalinově hladomoru. Tento čin patří k jeho největším zločinům. A historie se opakuje. Ukrajina 

 je ze stejného důvodu trestána Putinem. Nejde o jeho první zločin agrese a nebude to ani jeho první porážka,  

ale bude nesmírně důležitá. Vždyť jen poražené Rusko přestane být hrozbou pro okolní státy. 

Ale na sociálních sítích má Putin spoustu sympatizantů. Na Václavském náměstí dokonce vykřikují skupiny jeho 

vycvičených „papoušků“ a daří se jim využívat strachu lidí z inflace a energetické krize. Populisté nabízejí laciná 

a jednoduchá řešení. Je zarážející, že se v tomto směru dají zneužívat i studenti a ještě ve jménu ekologie. 

Demokracie je křehká a právě oni by ji měli ochraňovat. Vždyť právě studenti byli vždycky jejími nositeli. 

Fialova vláda je ve velmi složité situaci, neboť se snaží vybalancovat pomoc lidem, rozpočtovou odpovědnost  

a sociální smír, což je neskutečně obtížný úkol. Ale díky pracovitosti a cílevědomosti se vládě v mezích možností 

daří. Je jí třeba ocenit za její postoj a pomoc Ukrajině, za její prezentaci a aktivitu v čele EU i za její snahu poctivě 

řešit současnou finanční a energetickou krizi. V neposlední řadě je důležité, že vláda zůstává na úrovni i v době 

silné protivládní kritiky. 

Prezidentský kandidát opozice Andrej Babiš dokonce staví svou kampaň na vymezení proti Vládě ČR.  

Tak to vypadá, když chybí politická kultura, paměť a sebereflexe. Vždyť právě jeho populistická vláda  

se významnou mírou podílela na dnešní těžké finanční situaci. Výsledky jeho prezidentské kampaně budou 

zajímavým zrcadlem stavu naší společnosti. 

Ale zpět k dezinformacím na sociálních sítích. Pro lidi s kritickým myšlením jsou úsměvné, ale faktem  

je, že jim věří tisíce nespokojených lidí, kterým chybí informační gramotnost. Je totiž fakta nezajímají, odmítají 

státní instituce i media a jsou tak naprosto odtrženi od reality. Ve skupinách stejně zaměřených členů, kteří 

využívají svobodu slova, se šíří nedůvěra a nenávist, stírají se rozdíly mezi pravdou a lží, mezi dobrem  

a zlem. Žijeme v době těžké morální krize. Vždyť mnozí z nás nechápou bolest Ukrajiny, nechápou, proč bojují, 

nejsou schopni vcítění. A to by nás nemělo nechávat v klidu. Ale přesto musíme věřit s panem prezidentem 

Havlem, že pravda a láska musí zvítězit nad lží a nenávistí. Vždyť na těchto hodnotách stojí demokratický svět, 

jehož jsme součástí. A proto pomáháme Ukrajině. Její vítězství na agresorem bude nadějí pro naše děti  

i budoucnost Evropy. 

Závěrem bych chtěla poděkovat našemu vedení obce za podporu občanů poskytujících pomoc uprchlíkům  

z Ukrajiny. Pomáhají finančně příspěvkem na bydlení a vedením skladu oblečení v našem kulturním domě.  

Na rozdíl od mnohých měst, které sundávají ukrajinské vlajky, aby vyjádřili neutralitu. Neutralitu?? Vždyť  

na Ukrajině nesmyslně trpí a umírají lidé jen díky šíleným mocenským ambicím jednoho primitivního diktátora. 

 

Ivona Vodičková 
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VAŠE PŘÍSPĚVKY ………. 
 

Galerie podřipských betlémů informuje 
V sobotu 19. listopadu 2022 nás navštívil štáb Toulavé kamery České televize. Reportáž můžete 

zhlédnout v neděli 4. prosince 2022 na programu ČT1. 
 

    
 

Jiřina Šustrová 
 

 

Z HASIČSKÉ ZBROJNICE ………. 
 

Netradiční noční soutěž Tohatsu Fire Cup 
 

V sobotu 1. října jsme s družstvem „mladých“ z Tohatsu týmu vyjeli na noční soutěž v Suchdole. Počasí 

nám na cestu moc nepřálo. Za deště se nikomu do závodu nechtělo. Ale po příjezdu na místo závodu  

se počasí umoudřilo. Organizátoři zřejmě měli zařízeno i to počasí. Tato soutěž je specifická v tom,  

že družstva soutěží na Suchdolském náměstí, tedy na asfaltovém povrchu a při pouličním osvětlení. 

Družstva si upevní mašinu na podstavec nad úroveň kádě a proudy musí proskočit oknem. Tohoto 

závodu jsme se zúčastnili poprvé, tak jsme do toho šli způsobem „hlavně se nezranit a nebýt poslední“. 

Jak bývá u nás zvykem, teprve před závodem jsme si řekli, kdo půjde jaký post. Tři z nás šli své posty 

úplně poprvé bez tréninku. Zvládli to výborně. První pokus 1 minuta 14 sekund byl testovací, abychom 

věděli, jak to zvládneme. Při druhém pokusu jsme měli i s chybičkou na spojení hadic lepší čas  

1 minutu 12 sekund. Nutno říct, že proudaři své terče vlivem protivětru a pouličního osvětlení vůbec 

neviděli a rozhodovaly jen jejich zkušenosti. A tak nás překvapilo, že jsme nakonec skončili na skvělém 

čtvrtém místě. 

V sobotu 15. října jsme vyjeli s dětmi na poslední letošní závod do Lukavce, kde se konal ZPV. 

Tentokrát se podařilo sestavit dvě hlídky. Hlídka „A“ sestavená ze „zkušených“ dětí, hlídka „B“ 

z nováčků, kteří si tuto disciplínu vyzkoušeli poprvé. V nepříliš přívětivém počasí to nebylo pro nikoho 

jednoduché. Ale i tak to děti zvládly i s drobným zraněním (naražené koleno po pádu). Hlídka „A“ 

byla jedenáctá, hlídka „B“ třináctá. 
 

    
 

Letošní sezóna byla konečně bez jakýchkoliv omezení a všichni jsme si ji užili. Děkuji všem, kteří  

se zúčastnili závodů a u dětí děkuji i rodičům za pomoc. 

Michal Laurich, SDH Bechlín 
6 



………. VÁNOČNÍ PEČENÍ 
 

Vánoce, Vánoce přicházejí… 
  

Nastal adventní čas a všichni už se připravujeme na nejkrásnější svátky roku, na Vánoce. Letos bez 

omezení zaviněných covidem, bez obav o své blízké. Připravuje se sváteční výzdoba a je cítit vůně 

vánočního cukroví. Také letos Vám přináším několik receptů, tentokrát skoro sto let starých. 
 

FÍKOVÉ KOPEČKY 

Těsto: 300 g hladké mouky, 200 g másla, 100 g moučkového cukru, 1 vejce, 1 vanilkový cukr 

Náplň: 200 g sušených fíků, 100 g vody, 50 g loupaných mandlí, 2 lžíce rumu, 100 g čokolády  

na polití 

Všechny suroviny propracujeme na vále v hladké těsto a v lednici ho necháme hodinu  

i více odpočinout. Z těsta vyválíme placku a vypícháme kolečka o průměru cca 3,5 cm. 

Upečeme ve středně teplé troubě do zlatova. 

Fíky lehce povaříme a promícháme s lupínky mandlí. Do vychladlé hmoty přidáme rum a promícháme. 

Z fíkové hmoty tvoříme hrudky, položíme na upečená kolečka a přelijeme rozpuštěnou čokoládou. 
 

ŽLOUTKOVÉ PUSINKY 

5 žloutků, 140 g cukru, vanilka z jednoho lusku 

„Žloutky s cukrem třeme 1 hodinu“ doporučuje původní, sto let starý recept. Raději necháme pracovat 

robota se šlehací metlou 10 až 15 minut. Vytvoří se světlá, hustá pěna, která když steče z metličky, zanechává 

na hladině viditelný vzor, nesplyne hned dohladka. Do pěny přidáme vanilku a pomocí kornoutku 

nastříkáme na plech s pečícím papírem pusinky nebo srdíčka. Pečeme v troubě předehřáté  

na 140 °C, po deseti minutách troubu vypneme, neotvíráme a cukroví necháme ještě pár hodin sušit  

ve vypnuté troubě. Toto cukroví můžete upéct také v plechových formičkách vymazaných sádlem. Chutná 

stejně jako rakvičky, můžete ho podávat se šlehačkou. 
 

OVOCNÝ SUCHÁREK 

60 g cukru krupice, 60 g másla, 165 g hladké mouky, 80 g žloutků, 40 g proslazených třešní, 

45 g rozinek, 25 g mletých vlašských ořechů, 20 g pomerančové kůry, 20 g citronové kůry,  

1/3 vanilkového lusku, 3 g perníkového koření, 1 žloutek na potření 

Máslo s cukrem, perníkové koření a vanilku vyšleháme, postupně přidáme žloutky. 

Do vyšlehané hmoty zamícháme hrubě mleté ořechy a drobně nasekané ostatní 

suroviny a prosátou mouku. Z těsta vyválíme dva válečky o průměru cca 3 cm a před pečením je potřeme 

žloutkem. Pečeme ve středně teplé troubě do zlatova (přibližně 15 minut na 170 °C). Po vychladnutí  

a odležení nakrájíme na plátky asi 1 cm silné. 
 

 

ELIŠČINY VĚNEČKY 

300 g mouky, 180 g másla, 120 g cukru, 1 vejce, skořice, citronová kůra, vejce na potření, sekané mandle nebo hrubý 

krystalový cukr na posypání 

Ze všech přísad vypracujeme těsto, rozválíme a vypícháme z něj věnečky. Potřeme rozšlehaným vejcem  

a posypeme krystalovým cukrem nebo sekanými mandlemi. Pečeme v předehřáté troubě na 180 °C přibližně 

8 minut. 

Miluše Dvořáková 

 

 

 

………. INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU 
 

Úřední hodiny OÚ Bechlín v období vánočních svátků  
čtvrtek 22. 12. 2022 8:00-12:00     12:30-15:00 

pátek 23. 12. 2022 zavřeno 

  pondělí 26. 12. 2022 – pátek 30. 12. 2022 zavřeno 

  pondělí 2. 1. 2023 8:00-12:00     12:30-17:00 
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SE SRDEČNÝM POZVÁNÍM .......... 
 

 

SDH Předonín si Vás dovoluje pozvat na 

VÝROČNÍ VALNOU HROMADU 
v sobotu 3. prosince 2022 od 15:00 hodin v Klubu Předonín 

 

po schůzi od 17:00 hodin proběhne u rybníka 

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU 

a příchod MIKULÁŠE, ČERTA A ANDĚLA 

Balíčky pro hasičské děti zajištěny. 
 

   
 

Hospoda U Petráčků v Libkovicích Vás zve na 

POSEZENÍ S KYTARAMI 
v sobotu 10. prosince 2022 od 19:00 hodin 

hrají: Václav Mazák, Jiří Aust, Pavel Klíž, Petr Petráček 
 

   
 

Galerie podřipských betlémů a ukrajinští přátelé Vás srdečně zvou na adventní odpoledne 

ZAZPÍVEJME JEŽÍŠKOVI 
v sobotu 17. prosince 2022 v 16:00 hodin  

Před prodejnou budeme spolu s orchestrem POZDNÍ SBĚR Richarda Noska  

zpívat vánoční písně, koledy české i ukrajinské. 

Pro děti si připravil KIWANIS klub Roudnice n.L. soutěž o největšího uloveného kapříka. 

Čeká na Vás bohaté občerstvení. Pravý ukrajinský boršč, svařák, levandulová limonáda a další dobroty. 
 

 
 

BETLÉMSKÉ SVĚTLO 
Provozní doba Prodejní dílny lidové tradice je denně od 13:00 do 18:00 hodin,  

pouze o Štědrý den od 11:00 do 15:30 hodin.  

O svátcích je též otevřeno, a to od 13:00 do 18:00 hodin. 

Jako každoročně bude Betlémské světlo v prodejně od 22. prosince 2022. 
 

 

 

 

 
 

Kontakty na Obecní úřad Bechlín Úřední hodiny Vaše podněty, náměty, příspěvky,  
Obecní úřad Bechlín, 411 86 Bechlín čp. 85 Pondělí 8:00 – 12:00 12:30 - 17:00 nabídky a pozvánky zasílejte 

Tel: 416 844 000      Fax: 416 844 025 Úterý 8:00 – 12:00 12:30 – 15:00 přímo na e-mail urad@bechlin.cz,  

Id datové schránky: zwfatth Středa 8:00 – 12:00 12:30 – 17:00 případně je předejte v kanceláři OÚ. 

E-mail: urad@bechlin.cz Čtvrtek 8:00 – 12:00 12:30 – 15:00  

Internetové stránky: www.bechlin.cz Pátek 8:00 – 12:00  
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